

訪客無線網路帳號註冊說明 及帳號開通說明

Guest wireless network account registration instructions
And account opening instructions

訪客無線網路帳號註冊說明

Guest wireless network account registration instructions.

方法一：

Method one：

1.

開啟「訪客無線網路帳號註冊」網頁。

(<https://wifiauth.nuu.edu.tw/NuuWeb/Application.aspx>)

Open the "Guest Wireless Network Account Registration" page.

2.

完整填寫註冊資訊，勾選同意並確定，範例如下圖。

Complete the registration information, tick agree and confirm, the example is as shown below.



國立聯合大學
NATIONAL UNITED UNIVERSITY

English 繁體 簡體

訪客無線網路帳號註冊

帳號：* example 帳號必須是2-10個字內的英文小寫字母或數字

密碼：* 密碼必須是5到10個字以內的英文字母或數字

確認密碼：*

訪客單位：* 苗栗教育處

訪客姓名：* 李白

行動電話：* 0912345678 (Ex: 0912345678)

訪客Email：* example@gmail.com

受訪部門：
 行政單位
 教學單位
資訊處

受訪者姓名：* 杜甫

使用時數：1天

驗證碼：* KSM3

我已經閱讀並同意約定條款

確定 重新填寫 取消

3.

如註冊資訊正確，請點選確定，並聯絡受訪單位行政人員至公務信箱或管理員至信箱依郵件中的說明進行開通作業。

If the registration information is correct, please click OK, and contact the administrative staff of the interviewed unit to the official mailbox or the administrator to the mailbox for activation according to the instructions in the email.



國立聯合大學
NATIONAL UNITED UNIVERSITY

English 繁體 简体

註冊驗證電子郵件已發送至受訪單位公務信箱或管理員信箱，請依郵件中的說明進行開通作業。
請聯絡受訪單位的行政人員開通帳號。

以下是您註冊的資料：

帳號： example
密碼： example
真實姓名： 李白
行動電話： 0912345678
訪客Email： example@gmail.com

帳號有效期：2021/10/27 00:00；可用時數：1天

確定

方法二：

Method Two:

1.

選擇網路名稱(SSID)：nuu 的網路並連線。

Select the network name (SSID): nuu network and connect.



2.

連線成功跳出登入網頁，身分選擇「訪客帳號」，於網頁左上方點選「訪客無線網路帳號註冊」網頁申請。

The login page will pop up after the connection is successful. Choose "Guest Account" as your identity, and click on the "Guest Wireless Network Account Registration" page to apply at the top left of the page.



 **國立聯合大學**
NATIONAL UNITED UNIVERSITY

English 繁體 简体

訪客無線網路帳號註冊

歡迎使用無線上網服務，如果您同意[約定條款](#)、"[無線網路申請](#)"[個資蒐集告知事項](#)"
請輸入您的帳號密碼，再按下「確定」按鈕。如果您尚未有帳號，請註冊新帳號。

本校學生教職員

訪客帳號

帳號：

密碼：

我已經閱讀並同意[約定條款](#)、"[無線網路申請](#)"[個資蒐集告知事項](#)

確定 取消

3.

完整填寫註冊資訊，勾選同意並確定，範例如下圖。

Complete the registration information, tick agree and confirm, the example is as shown below.



The image shows a registration form for a wireless network account at National United University. The form is titled "訪客無線網路帳號註冊" (Visitor Wireless Network Account Registration). It includes fields for account name, password, confirm password, visitor unit, visitor name, mobile phone number, visitor email, department, visitor name, usage duration, and verification code. There are also checkboxes for agreement and buttons for confirmation, re-entrance, and cancellation.

國立聯合大學
NATIONAL UNITED UNIVERSITY

English 繁體 简体

訪客無線網路帳號註冊

帳號：* 帳號必須是2~10個字內的英文小寫字母或數字

密碼：* 密碼必須是5到10個字以內的英文字母或數字

確認密碼：*

訪客單位：*

訪客姓名：*

行動電話：* (Ex: 0912345678)

訪客Email：*

受訪部門：
 行政單位
 教學單位

受訪者姓名：*

使用時數：

驗證碼：*


我已經閱讀並同意 [約定條款](#)

4.

如註冊資訊正確，請點選確定，並聯絡受訪單位行政人員至公務信箱或管理員至信箱依郵件中的說明進行開通作業。

If the registration information is correct, please click OK, and contact the administrative staff of the interviewed unit to the official mailbox or the administrator to the mailbox for activation according to the instructions in the email.



國立聯合大學
NATIONAL UNITED UNIVERSITY

English 繁體 简体

註冊驗證電子郵件已發送至受訪單位公務信箱或管理員信箱，請依郵件中的說明進行開通作業。
請聯絡受訪單位的行政人員開通帳號。

以下是您註冊的資料：

帳號： example
密碼： example
真實姓名： 李白
行動電話： 0912345678
訪客Email： example@gmail.com

帳號有效期：2021/10/27 00:00；可用時數：1天

確定

帳號開通說明

Account opening instructions.

1.

受訪單位行政人員至單位公務信箱或管理人員信箱，開啟無線網路註冊服務信件，確認為該單位訪客，即可點選帳號開通網址進行開通。

The administrative personnel of the interviewed unit go to the official mailbox of the unit or the manager's mailbox, open the wireless network registration service letter, and confirm that they are visitors to the unit, and they can click on the account activation website to activate.

無線上網註冊通知



無線上網註冊服務 <nuuwinocsender@nuu.edu.tw>

今天, 上午 08:26

資訊處computer

FreeWiFi註冊通知

帳號：example

訪客單位：苗栗教育處

訪客姓名：李白

行動電話：0912345678

訪客Email：example@gmail.com

受訪者姓名：杜甫

申請可用時數：1天

開通驗證碼：X4RMRO

帳號開通網址：https://wifauth.nuu.edu.tw/NuuWeb/Validation.aspx?userID=g_example&vcode=X4RMRO

2.

確認帳號及開通驗證碼正確，並點選確認。

Confirm that the account number and activation code are correct, and click OK.

3.

完成訪客無線網路帳號註冊開通，並通知訪客人員。

Complete the guest wireless network account registration and opening, and inform visitors.



The banner features the National United University logo on the left, which consists of a green and blue circular emblem with the university's name in Chinese and English. To the right of the logo, the university's name is written in large Chinese characters '國立聯合大學' and smaller English characters 'NATIONAL UNITED UNIVERSITY'. Further right, there are three language selection buttons: 'English', '繁體' (Traditional Chinese), and '簡體' (Simplified Chinese).

註冊開通驗證

帳號已成功啟用！